
Open brief 

 

Aan de gemeenteraad van de gemeente Overbetuwe 

Na het aangenomen raadsvoorstel in oktober 2019 voor het nieuw te bouwen multifunctioneel 

sportcentrum (MFSC) zijn we als binnensporters in samenwerking met de gemeente verder gegaan 

met het Plan van Eisen (PvE). 

Als gebruikers van het nieuwe MFSC kunnen we het maar één keer goed doen om onze eisen en 

wensen kenbaar te maken. Het nieuwe MFSC wordt gebouwd om zeker 40 jaar mee te gaan. Het 

gebouw en voorzieningen moeten optimaal bruikbaar en toekomstbestendig zijn.    

Afgelopen dinsdag zijn jullie geïnformeerd door Sandra Geerts over de Plannen van Eisen (PvE) en 

locatie onderzoek m.b.t. de nieuwbouw van het multifunctioneel sportcentrum (MFSC). Het PvE is 

opgesteld na een lang participatie traject met de gebruikers en exploitanten. Een verslag van dit 

traject is te lezen in de memo ‘Initiatiefnemer, interactievorm en rol gemeente MFSC te Elst’ 

(21bij13563). In deze memo worden de aanvullende voorstellen beargumenteerd.  

Als gebruikers vinden we belangrijk dat de voorstellen  

1a.2 Toevoegen van een deels beweegbare bodem in het wedstrijdbad;  

1a.3 Toevoegen van een deels beweegbare bodem in het wedstrijdbad en een diep deel van 2,60 m1;  

1a.4 Toevoegen van een bouwkundige trap naast het doelgroepenbad  

1a.5 Toevoegen van een LED scherm voor het doelgroepenbad  

1a.6 Compressorruimte 10m2 (inclusief compressor + vulpunt aan zwembadzijde)  

1a.7 Realiseren van het zwembad op maaiveld niveau  

1a.8 Vergroten doelgroepenbad naar 16 x 10 meter 

aangenomen worden. De uitwerking van bovengenoemde voorstellen wordt geschat op €120.000,-. 

Deze toevoeging is 0,5% van het totale investeringsbedrag. Ze dragen bij aan een grotere 

gebruiksvriendelijkheid van het MFSC. Met voortschrijdend inzicht en het idee dat het in één keer 

goed moet zijn, vragen we u met bovengenoemde voorstellen in te stemmen.  

We zijn graag bereid om eventuele vragen te beantwoorden.  

 

Namens alle verenigingen  

Binnensport Overleg Elst  

 


